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Θέμα: «Μετακινήσεις Ιατρών των ΜΕΘ ΠΓΝΙ Ιωαννίνων και Γενικού 
Νοσοκομείου «Χατζηκώστα» στη ΜΕΘ του Γενικού Νοσοκομείου 
Αγρινίου» 

Κύριε Υπουργέ, 

Η αποτύπωση  των δεδομένων  για τις ελλείψεις και την υποστελέχωση  των 
Νοσοκομείων της χώρας  είναι αποκαρδιωτική, με το Νοσοκομείο του Αγρινίου  
να μην αποτελεί εξαίρεση. Σύμφωνα με έγγραφο  της Διοιʆκηση της 6ης 
Υγειονομικηʆ ς Περιφεʆρειας  προς το ΠΓΝΙ και το Γενικοʆ  Νοσοκομειʆο Ιωαννιʆνων 
«Χατζηκωʆ στα», δηλωʆ νεται οʆ τι  για την ευʆ ρυθμη λειτουργιʆα της ΜΕΘ του 
Νοσοκομειʆου του Αγρινιʆου ,  6 εφημεριʆες το μηʆ να  θα καλυʆ πτονται αποʆ  ιατρουʆ ς 
του ΠΓΝΙ ενωʆ   ιατροιʆ του ΓΝ Ιωαννιʆνων «Χατζηκωʆ στα» θα καλυʆ πτουν με 4 
εφημεριʆες τις επιτακτικεʆς εφημεριακεʆς αναʆ γκες της ΜΕΘ του ιʆδιου νοσοκομειʆου 
στο πλαιʆσιο της προαʆ σπισης και προστασιʆας του πληθυσμουʆ .  
 
Επισημαιʆνεται οʆ μως πως,  η καʆ λυψη 10 εφημεριωʆ ν το μηʆ να αποʆ  ιατρουʆ ς 
διαφοʆ ρων νοσοκομειʆων καʆ θε αʆ λλο παραʆ  συμβαʆ λλει προς αυτηʆ  την κατευʆ θυνση, 
αφουʆ   δεν εξασφαλιʆζει την ορθηʆ  , απροʆ σκοπτη και ασφαληʆ  λειτουργιʆα της ΜΕΘ 
του Αγρινιʆου για τους λοʆγους που ακολουθουʆ ν: 
 
 Η εργασιʆα ενοʆ ς ιατρουʆ  σε εʆνα περιʆπλοκο περιβαʆ λλον οʆ πως ειʆναι η ΜΕΘ 

απαιτειʆ μια εξοικειʆωση με τον υπαʆ ρχοντα εξοπλισμοʆ  γεγονοʆ ς που ειʆναι 
αδυʆ νατο να συμβειʆ σε μια εφημεριʆα με αποτεʆλεσμα να αυξαʆ νεται η 
πιθανοʆ τητα λαθωʆ ν. 
 

 Οι νοσηλειʆες των ασθενωʆ ν στις ΜΕΘ ειʆναι πολυηʆ μερες, γεγονοʆ ς που δεν 
επιτρεʆπει σε εʆναν γιατροʆ  που εφημερευʆ ει σποραδικαʆ  να γνωριʆζει σε βαʆ θος 
την πορειʆα και την εξεʆλιξη του ασθενηʆ . 
 

 Τους τελευταιʆους μηʆ νες υπηρετουʆ σαν στη ΜΕΘ Αγρινιʆου μοʆ νο 3 ιατροιʆ που 
αναγκαζοʆ ταν σε υπερεφημεʆρευση. Οι εναπομειʆναντες 2 ιατροιʆ με τη λυʆ ση 
που διʆνεται συνεχιʆζουν να καʆ νουν διψηʆ φιο αριθμοʆ  εφημεριωʆ ν με 
αποτεʆλεσμα να οδηγουʆ νται σε εργασιακηʆ  εξουθεʆνωση .  
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Συνεπωʆ ς, η λειτουργιʆα της ΜΕΘ του Αγρινιʆου χωριʆς Διευθυντηʆ , με δυʆ ο μοʆ νιμους 
ιατρουʆ ς και συμπληʆ ρωση 10 εφημεριωʆ ν με μετακινουʆ μενους ιατρουʆ ς δεν πληροιʆ 
τα κριτηʆ ρια της βεʆλτιστης και ασφαλουʆ ς λειτουργιʆας για την υγειʆα των ασθενωʆ ν 
της. Όλα τα παραπαʆ νω σε συνδυασμοʆ  με τις ισχυʆ ουσες αναʆ γκες των 
Νοσοκομειʆων Ιωαννιʆνων αποʆ  τα οποιʆα αντλειʆται και μετακινειʆται ιατρικοʆ  
προσωπικοʆ  , δυσχεραιʆνουν ακοʆ μη περισσοʆ τερο την υφισταʆ μενη καταʆ σταση. 
Αξιʆζει να σημειωθειʆ ενδεικτικαʆ  οʆ τι η Κλινικηʆ  Εντατικηʆ ς Θεραπειʆας του ΠΓΝΙ 
αποτελειʆ την βασικηʆ  ΜΕΘ της βορειοδυτικηʆ ς Ελλαʆ δας αφουʆ  νοσηλευʆ ει 400-450 
περιστατικαʆ  ετησιʆως και για τη λειτουργιʆα των δυʆ ο τμημαʆ των της  απαιτουʆ νται 
δυʆ ο εφημερευʆ οντες για την ΜΕΘ 12 κλινωʆ ν και εʆνας εφημερευʆ οντας ηʆ  δυʆ ο στην 
εσωτερικηʆ  ηʆ  γενικηʆ  εφημεριʆα αντιʆστοιχα για την ΜΕΘ των 8 κλινωʆ ν. Με βαʆ ση την 
παραπαʆ νω λειτουργιʆα οι γιατροιʆ της ΜΕΘ καʆ νουν αναʆ λογα με τη βαθμιʆδα 6-7 
ενεργειʆς εφημεριʆες στις οποιʆες προστιʆθεται και μια εφημεριʆα επιπλεʆον 
διακομιδωʆ ν. Με δεδομεʆνο οʆ τι η εν λοʆγω κλινικηʆ  εʆχει τρεις κενεʆς οργανικεʆς θεʆσεις 
αποʆ  το συʆ νολο των 15 και 7 κενεʆς ειδικευοʆ μενων αποʆ  το συʆ νολο των 9 θεʆσεων 
ενωʆ  μια γιατροʆ ς βριʆσκεται σε αʆ δεια μητροʆ τητας, με το προʆγραμμα των 
εφημεριωʆ ν να καλυʆ πτεται οριακαʆ  λοʆγω 6μηνης προσθηʆ κης στην κλινικηʆ  ενοʆ ς 
ειδικευμεʆνου αναισθησιολογιʆας, η παροχηʆ  6 επιπλεʆον εφημεριωʆ ν αναʆ  μηʆ να στο 
Αγριʆνιο , θα προκαλεʆσει αντιʆστοιχα σοβαροʆ  προʆ βλημα και εʆλλειμα εφημεριωʆ ν . 
Συμπεραιʆνουμε συνεπωʆ ς οʆ τι οι εμβαλωματικεʆς λυʆ σεις οι οποιʆες εφαρμοʆ ζονται με 
οʆ λο μεγαλυʆ τερη συχνοʆ τητα στη χωʆ ρα μας μοιαʆ ζουν με μια προʆ σκαιρη διαχειʆριση 
μιας κριʆσης του ΕΣΥ η οποιʆα συʆ ντομα θα ειʆναι μη διαχειριʆσιμη. 

Δεδομένου ότι η ΜΕΘ Αγρινιʆου δεν εʆχει Διευθυντηʆ /ντρια και επιστημονικαʆ  
υπευʆ θυνο εντατικολοʆγο μεταʆ  την αποχωʆ ρηση της παραιτηθειʆσας  Διευθυʆ ντριας 

Δεδομένου ότι η εʆλλειψη επιστημονικαʆ  υπευθυʆ νου ιατρουʆ  σε συνδυασμοʆ  με την 
συμπληʆ ρωση των εφημεριωʆ ν αποʆ  μετακινουʆ μενο ιατρικοʆ  προσωπικοʆ  δεν παρεʆχει 
τα εχεʆγγυα για την λειτουργιʆα ενοʆ ς εξειδικευμεʆνου τμηʆ ματος οʆ πως ειʆναι η ΜΕΘ 

Δεδομένου ότι συʆ μφωνα με τα προαναφερθεʆντα, εκτιʆθεται  το προσωπικοʆ  σε 
αυξημεʆνο κιʆνδυνο ποινικωʆ ν διωʆ ξεων και νομικωʆ ν διαδικασιωʆ ν που η προσωπικηʆ  
ιδιωτικηʆ  ασφαʆ λεια αστικηʆ ς ευθυʆ νης δεν καλυʆ πτει αφουʆ  οι «μετακινουʆ μενοι 
ιατροιʆ» θα εργαʆ ζονται εκτοʆ ς  της εʆδρας που δηλωʆ νεται στο συμβοʆ λαιοʆ  τους. 

Δεδομένου ότι η εγκυʆ κλιος που αφοραʆ  την «Λειτουργιʆα Τμημαʆ των Εντατικηʆ ς 
Θεραπειʆας Ενηλιʆκων-Παιʆδων» οριʆζει οʆ τι ο μικροʆ τερος αριθμοʆ ς ιατρωʆ ν για τη 
λειτουργιʆα των ΜΕΘ με λιγοʆ τερες αποʆ  8 κλιʆνες ειʆναι 6 ιατροιʆ.  

Δεδομένου ότι οι μετακινηʆ σεις των ιατρωʆ ν αντιʆ να λυʆ νει , δημιουργειʆ νεʆα 
προβληʆ ματα στα Τμηʆ ματα και τις κλινικεʆς που ηʆ δη λειτουργουʆ ν οριακαʆ  
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Ερωτάται  ο κ. Υπουργός 
 

1. Πως προτίθεστε να  καλύψετε τις κατεπείγουσες ανάγκες του 
Νοσοκομείου Αγρινίου χωρίς επιπτώσεις και νέα κενά στα Νοσοκομεία 
από τα οποία θα αντληθεί προσωπικό για την ενίσχυσή του; 

2. Ποιος είναι επιστημονικά υπεύθυνος εντατικολόγος της ΜΕΘ Αγρινίου  
πριν την ανάληψη υπηρεσίας; 

3. Πως προτίθεστε να καλύψετε τα κενά σε Ιατρικό και λοιπό προσωπικό; 
4. Προτιʆθεστε να ενισχυʆ σετε την κρατική χρηματοδότηση για το δημόσιο 

σύστημα υγείας και σε τι ποσοστό;  
 

 

                                                      Αθήνα, 30.10.2023 
 

Ο ερωτών βουλευτής 
 
 
 
 

                                                   Ιωάννης Π. Τσίμαρης  
 

 

 

 

 

 
 
 
 
 
 




